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Abstract (en)
[origin: US4844743A] A method and system for cleaning workpieces with a liquid solvent in a treatment chamber which is connected into a drying
gas circuit for the purpose of drying the workpieces. The drying gas circuit includes in series one after the other a ventilator, a condenser, a heating
device and an adsorber containing activated carbon. The circuit is operated such that during a drying phase the condenser is cooled, the heating
device switched on and the activated carbon regenerated by the hot circulating air whereupon, during an adsorption phase with the condenser
switched on and the heating device switched off, the remaining solvent vapor is withdrawn from the circulating drying air by the activated carbon.

Abstract (de)
Verfahren und Anlage für die Reinigung von Werkstükken mittels eines flüssigen Lösemittels in einer Behandlungskammer, welche in einen
Trocknungsgaskreislauf zum Trocknen der Werkstücke geschaltet ist. Der Trocknungsgaskreislauf enthält in Reihe hintereinander einen Ventilator,
einen Kondensator, eine Heizvorrichtung und einen Aktivkohle enthaltenden Adsorber und wird so betrieben, daß während einer Trocknungsphase
der Kondensator gekühlt, die Heizvorrichtung eingeschaltet und die Aktivkohle durch die heiße umgewälzte Luft regeneriert wird, worauf während
einer Adsorptionsphase bei eingeschaltetem Kondensator und abgeschalteter Heizvorrichtung der umgewälzten Trocknungsluft der restliche
Lösemitteldampf durch die Aktivkohle entzogen wird.
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